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Talsos 

 

2022.gada 28.aprīlī                                                   Nr.10 

 

Sēde sasaukta plkst.9.00 

Sēdi atklāj plkst.9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti:    

Andis Astrātovs (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.38, 

Andis Āboliņš (plkst.17.36 pēc sēdes pārtraukuma pārtrauc dalību) 

Ieva Brūna (plkst.17.36 pēc sēdes pārtraukuma pārtrauc dalību) 

Andra Grīvāne  

Almants Kalniņš (pievienojas sēdei plkst.9.22, ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.38, 

ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.11, plkst.15.27 iziet, atgriežas plkst.15.29 ) 

Dainis Karols (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.38, plkst.17.02 iziet, atgriežas 

plkst.17.58)  

Eva Kārkliņa  

Juzefa Kļava  

Ilva Norenberga (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.21) 

Aldis Pinkens  

Sandra Pētersone 

Māris Rozenbergs  

Gundars Sebris (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.39) 

Oļegs Solovjovs (plkst.16.56 iziet, atgriežas plkst.17.00,  plkst.17.01 pārtrauc dalību sēdē) 

Lauris Pīlēģis (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.21, plkst.16.45 iziet, atgriežas 

plkst.16.54 ) 

Ainis Stūrmanis (plkst.9.45 iziet, atgriežas plkst.10.53, ienāk pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.11.38) 

Kalvis Kalniņš  (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.21, plkst.18.06 pārtrauc dalību sēdē) 



Edgars Zelderis (plkst.11.05 iziet, atgriežas plkst.10.38, ienāk pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.11.39, ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.21) 

 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts:  

Gaidis Bērziņš – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Arvis Lagzdiņš – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

Jautājumos 

Evita Veide – izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs 

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļa vides 

speciāliste 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas vadītāja 

Ilze Laumane – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Elvis Jansons – Juridiskās nodaļas jurists 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļa vadītāja 

Anda Felša – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas teritorijas 

plānotāja 

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vadītāja 

Marika Laursone – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas Kultūras 

daļas vadītāja 

Aivars Pekmans – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas Sporta daļas 

vadītājs 

Jānis Kārklevalks –Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators 

Jolanta Didžus – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja vietniece 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Dana Šteinberga – Talsu novada Bērnu un jauniešu centra Jaunatnes lietu speciāliste 

Daiga Feldmane – Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” vadītāja 

Sintija Valtere – Upesgrīvas pamatskolas direktora p.i. 

Ilze Kārklevalka – Sociālā dienesta vadītāja vietniece 

Aigars Šturms – juriskonsults  

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja amata kandidāts 

Janita Vanda Valtere – Talsu novada Būvvaldes Arhitektūras daļas arhitekte 

Renārs Krūmiņš – biedrības “Talsu futbols” vadītājs 

Māra Cēbere – Kinoteātra “Auseklis” vadītāja 



 

Sēdes  vadītāja  S.Pētersone  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S. Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

Izsludinātā darba kārtība: 

1. Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra radošās vasaras dienas nometnes “Raibā 

nedēļa” dalības maksu. 

2. Par Talsu Tautas nama kino daļas maksas pakalpojuma cenu par kinoseansa 

apmeklējumu. 

3. Par Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” attīstības plāna 2022. 

– 2024. gadam saskaņošanu. 

4. Par Žaņa Sūniņa prēmijas vizuālajā mākslā piešķiršanu. 

5. Par finansiālu atbalstu biedrībai “Talsu futbols”. 

6. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” 

precizēšanu.  

7. Par saistošajiem noteikumiem “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sedz 

pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātai izglītības iestādei vai privātajiem 

bērnu uzraudzības pakalpojumu sniedzējiem”. 

8. Par precizējumiem Talsu novada domes 24.02.2022. saistošajos noteikumos Nr.6 

“Pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība Talsu novada 

pašvaldības izglītības iestādēs, kas īsteno pirmsskolas izglītības programmas”. 

9. Par saistošajiem noteikumiem “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās 

izglītības programmu licencēšanas kārtība”. 

10. Par pārstāvjiem Talsu novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu padomēs. 

11. Par nomas maksas noteikšanu Upesgrīvas pamatskolas diennakts nometnēs. 

12. Par ēdināšanas maksu Upesgrīvas pamatskolas diennakts nometnēs. 

13. Par Talsu novada pašvaldības 2022. gada konkursa “Radi Talsu novadam!”   

nolikumu un izbraukumu grafiku. 

14. Par Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas 2021. gada 20.augusta  lēmumu 

Nr.2 “Par koka ciršanu ārpus meža zemes nekustamajā īpašumā “Kraujas”, Ģibuļu 

pagastā., Talsu novadā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 88540080203” . 

15. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE 

VS”. 

16. Par papildu finansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pagalmu labiekārtošanas 

projektu īstenošanai. 

17. Par daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pagalmu labiekārtošanas projektu 

apstiprināšanu. 

18. Par finansējumu būvprojekta “Peldvietas un atpūtas vietas izveide pie Vilkmuižas 

ezera” izstrādei. 

19. Par izmaksu pieaugumu projektā “Rojas muzeja labiekārtošana un ciema 

vēsturiskā centra vizualizācija vietējā kultūras mantojuma saglabāšanai un 

popularizēšanai”, id.nr.21-08-FL06-F043.0207-000001. 



20. Par noteikumiem “Par iekšējās trauksmes celšanas sistēmu Talsu novada 

pašvaldībā”. 

21. Par projekta Nr. 5.6.2.0/20/I/009  “Publiskās infrastruktūras attīstība Talsos 

rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 2.kārta ūdenssaimniecības 

infrastruktūras ieguldīšanu SIA “Talsu ūdens” pamatkapitālā. 

22. Par SIA “Talsu ūdens” sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu līgumu. 

23. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 22, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

24. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Priedaines ielā 18, Dundagā, Dundagas pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

25. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 14, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

26. Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Silenieki”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

27. Par nekustamā īpašuma – zemes vienības Asaru ielā 3, Valdemārpilī, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

28. Par nedzīvojamās telpas Nr.12 nekustamajā īpašumā “Laucienes kultūras nams”, 

Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā, rakstiskās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

29. Par zemes vienības Krišjāņa Barona ielā 51, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

30. Par zemes vienības “Spāres muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, daļas 

nodošanu nomā un nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

31. Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu SIA “Dundagas veselības 

centrs”. 

32. Par grozījumiem Talsu novada Sporta komisijas nolikumā. 

33. Par Talsu novada Sporta komisijas sastāvu. 

34. Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas plānojuma 

grozījumu apstiprināšanu. 

35. Par atļauju  Talsu Galvenajai bibliotēkai pieņemt dāvinājumu. 

36. Par Talsu Tautas nama lielās zāles  nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

37. Par īpašuma tiesību atjaunošanu uz zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8842 

010 0163. 

38. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88820100278 Rojas pagastā, Talsu 

novadā, piekritību. 

39. Par adresācijas objektu nosaukumu maiņu. 

40. Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.105 “Par 

Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas sastāvu”. 

41. Par Talsu novada Sabiedriskās kārtības komisiju. 

42. Par Reiņa Mārtinsona atbrīvošanu no Talsu novada Iepirkumu komisijas locekļa 

amata. 

43. Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 1.jūlija lēmumā Nr.8 “Par Talsu 

novada Iepirkumu komisiju”. 

44. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmumā Nr. 221 

“Par Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju”. 



45. Par dalību ESF projektu “Profesionāla sociālā darba attīstība pašvaldībās” (Nr. 

9.2.1.1/15/I/001) ietvaros organizētajā pilotprojektā „Ģimenes asistenta pakalpojuma 

aprobēšana”. 

Informatīvā daļa 

1. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

PAPILDU DARBA KĀRTĪBA 

46. Par atļauju Rudītei Veserei savienot amatus. 

47. Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu SIA “Sabiles sidrs” 

par nedzīvojamo telpu, ar kadastra apzīmējumu 88130040068001, daļas nomu Rīgas 

ielā 22, Sabilē, Talsu novadā. 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu – iekļaut domes sēdes darba kārtībā papildu 

darba kārtības jautājumu “Par atļauju Rudītei Veserei savienot amatus”. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S.Pētersone, J. Kļava, A.Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Zelderis),  pret nav,  atturas nav, 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu – iekļaut domes sēdes darba kārtībā papildu darba 

kārtības jautājumu “Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu SIA “Sabiles 

sidrs” par nedzīvojamo telpu, ar kadastra apzīmējumu 88130040068001, daļas nomu Rīgas 

ielā 22, Sabilē, Talsu novadā”. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S.Pētersone, J. Kļava, A.Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Zelderis),  pret nav,  atturas nav, 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – papildināt darba kārtības 

informatīvo daļu ar 2. punktu: Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un 

nozīmīgākajām norisēm pašvaldībā, laika periodā kopš iepriekšējās kārtējās domes sēdes. 

 

Ar 9 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, J. Kļava, A. Grīvāne, A. Pinkens, 

M. Rozenbergs, I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Zelderis),  3 pret (E. Kārkliņa, A.Astrātovs, 

D. Karols), 5 atturas (A. Āboliņš, G. Sebris, S.Pētersone, O. Solovjovs, A. Kalniņš), 

priekšlikums tiek atbalstīts.  

 

S. Pētersone aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S.Pētersone, J. Kļava, A.Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Zelderis),  pret nav,  atturas nav, 

apstiprināta 

 

 



Darba kārtība: 

1. Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra radošās vasaras dienas nometnes “Raibā 

nedēļa” dalības maksu. 

2. Par Talsu Tautas nama kino daļas maksas pakalpojuma cenu par kinoseansa 

apmeklējumu. 

3. Par Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” attīstības plāna 2022. 

– 2024. gadam saskaņošanu. 

4. Par Žaņa Sūniņa prēmijas vizuālajā mākslā piešķiršanu. 

5. Par finansiālu atbalstu biedrībai “Talsu futbols”. 

6. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem”     

precizēšanu.  

7. Par saistošajiem noteikumiem “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sedz 

pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātai izglītības iestādei vai 

privātajiem bērnu uzraudzības pakalpojumu sniedzējiem”. 

8. Par precizējumiem Talsu novada domes 24.02.2022. saistošajos noteikumos Nr.6 

“Pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība Talsu novada 

pašvaldības izglītības iestādēs, kas īsteno pirmsskolas izglītības programmas”. 

9. Par saistošajiem noteikumiem “Interešu izglītības un pieaugušo neformālās 

izglītības programmu licencēšanas kārtība”. 

10. Par pārstāvjiem Talsu novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu padomēs. 

11. Par nomas maksas noteikšanu Upesgrīvas pamatskolas diennakts nometnēs. 

12. Par ēdināšanas maksu Upesgrīvas pamatskolas diennakts nometnēs. 

13. Par Talsu novada pašvaldības 2022. gada konkursa “Radi Talsu novadam!”     

nolikumu un izbraukumu grafiku. 

14. Par Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas 2021. gada 20.augusta  lēmumu 

Nr.2 “Par koka ciršanu ārpus meža zemes nekustamajā īpašumā “Kraujas”, Ģibuļu 

pagastā., Talsu novadā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 88540080203” . 

15. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE 

VS”. 

16. Par papildu finansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pagalmu labiekārtošanas 

projektu īstenošanai. 

17. Par daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pagalmu labiekārtošanas projektu 

apstiprināšanu. 

18. Par finansējumu būvprojekta “Peldvietas un atpūtas vietas izveide pie Vilkmuižas 

ezera” izstrādei. 

19. Par izmaksu pieaugumu projektā “Rojas muzeja labiekārtošana un ciema 

vēsturiskā centra vizualizācija vietējā kultūras mantojuma saglabāšanai un 

popularizēšanai”, id.nr.21-08-FL06-F043.0207-000001. 

20. Par noteikumiem “Par iekšējās trauksmes celšanas sistēmu Talsu novada  

pašvaldībā”. 

21. Par projekta Nr. 5.6.2.0/20/I/009  “Publiskās infrastruktūras attīstība Talsos 

rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 2.kārta ūdenssaimniecības 

infrastruktūras ieguldīšanu SIA “Talsu ūdens” pamatkapitālā. 

22. Par SIA “Talsu ūdens” sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu līgumu. 

23. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 22, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 



24. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Priedaines ielā 18, Dundagā, Dundagas pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

25. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 14, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

26. Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Silenieki”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

27. Par nekustamā īpašuma – zemes vienības Asaru ielā 3, Valdemārpilī, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

28. Par nedzīvojamās telpas Nr.12 nekustamajā īpašumā “Laucienes kultūras nams”, 

Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā, rakstiskās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

29. Par zemes vienības Krišjāņa Barona ielā 51, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

30. Par zemes vienības “Spāres muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, daļas 

nodošanu nomā un nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

31. Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu SIA “Dundagas veselības 

centrs”. 

32. Par grozījumiem Talsu novada Sporta komisijas nolikumā. 

33. Par Talsu novada Sporta komisijas sastāvu. 

34. Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas plānojuma 

grozījumu apstiprināšanu. 

35. Par atļauju  Talsu Galvenajai bibliotēkai pieņemt dāvinājumu. 

36. Par Talsu Tautas nama lielās zāles  nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

37. Par īpašuma tiesību atjaunošanu uz zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8842 

010 0163. 

38. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88820100278 Rojas pagastā, Talsu 

novadā, piekritību. 

39. Par adresācijas objektu nosaukumu maiņu. 

40. Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.105 “Par 

Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas sastāvu”. 

41. Par Talsu novada Sabiedriskās kārtības komisiju. 

42. Par Reiņa Mārtinsona atbrīvošanu no Talsu novada Iepirkumu komisijas locekļa 

amata. 

43. Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 1.jūlija lēmumā Nr.8 “Par Talsu 

novada Iepirkumu komisiju”. 

44. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmumā Nr. 221 

“Par Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju”. 

45. Par dalību ESF projektu “Profesionāla sociālā darba attīstība pašvaldībās” (Nr. 

9.2.1.1/15/I/001) ietvaros organizētajā pilotprojektā „Ģimenes asistenta pakalpojuma 

aprobēšana”. 

46. Par atļauju Rudītei Veserei savienot amatus. 

47. Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu SIA “Sabiles sidrs” 

par nedzīvojamo telpu, ar kadastra apzīmējumu 88130040068001, daļas nomu 

Rīgas ielā 22, Sabilē, Talsu novadā. 

 



Informatīvā daļa 

1. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

2. Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un nozīmīgākajām norisēm 

pašvaldībā, laika periodā kopš iepriekšējās kārtējās domes sēdes. 

 

          

1. 

Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra radošās vasaras dienas nometnes 

“Raibā nedēļa” dalības maksu  

S. Pētersone, D. Šteinberga 

D. Šteinberga ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S.Pētersone, J. Kļava, A.Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Zelderis),  pret nav,  atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.145 “Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra radošās vasaras dienas 

nometnes “Raibā nedēļa” dalības maksu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

2. 

Par Talsu Tautas nama kino daļas maksas pakalpojuma 

cenu par kinoseansa apmeklējumu 

S.Pētersone, M. Cēbere, E. Zelderis 

 

M. Cēbere ziņo par lēmuma projektu.  

 

E. Zelderis diskutē ar M. Cēberi par pamatojumu maksas palielināšanai. 

 

  Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis),  pret nav,  1 atturas (E. Zelderis), 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.146 “Par Talsu Tautas nama kino daļas maksas pakalpojuma cenu par 

kinoseansa apmeklējumu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



E. Zelderis pamato savu balsojumu. 

 

3. 

Par Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” attīstības plāna 

2022. – 2024. gadam saskaņošanu  

S.Pētersone, D. Feldmane, E. Zelderis, L. Pīlēģis, A. Stūrmanis, I. Norenberga, 

E. Kārkliņa, A. Pinkens, O. Solovjovs, D. Karols, A. Astrātovs 

 

D. Feldmane ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.9.22 sēdei pievienojas K. Kalniņš. 

L. Pīlēģis aicina nosaukt konkrētās darbības, kuras ir plānotas, lai plānu realizētu.  

D. Feldmane iepazīstina ar tām. 

A. Stūrmanis jautā, vai visas aktivitātes, uzdevumi, prioritātes šobrīd iekļaujas esošajā 

budžetā? 

D. Feldmane atbild, ka tas, kas ir paredzēts 2021. gadā, tas – jā, bet tālākais tas ir 

mērķis, uz ko tiecas, kas ir nepieciešams, lai iestāde attīstītos. 

L. Pīlēģis jautā, attiecībā uz cilvēkresursu izglītošanu un papildu izglītības iegūšanu, 

kāds ir pieejamais finansējums šogad un kādam tam vajadzētu būt turpmāk? 

D. Feldmane atbild, ka kursiem finansējums no pašvaldības ir nepilni 400,00 EUR. 

Min, ka nebūtu slikti, ja varētu budžetā paredzēt 600,00 EUR. 

E. Zelderis jautā, kas no plānā ietvertā ir galvenais, kas pedagogiem ir pats 

svarīgākais? 

D. Feldmane atbild, ka informāciju tehnoloģiju pielietojums ikdienas darbā, dalīties 

savstarpējā pieredzē, bērnu tiesību aizsardzība. 

E. Zelderis jautā, kāds ir D. Feldmanes viedoklis saistībā ar veselības apdrošināšanu? 

D. Feldmane min, ka jebkurš pedagogs, jebkurš darbinieks būtu ļoti priecīgs, ja šāda 

apdrošināšana būtu. 

E. Zelderis jautā, vai to nevajadzētu minēt attīstības plānā kā vienu no mērķiem? 

D. Felmane atbild, ka Attīstības plānā par apdrošināšanu nav minēts, ir vispārējs 

teikums par darbinieku un bērnu labizjūtu. Pauž atbalstu tam, ka apdrošināšana ir 

nepieciešamība. Izsaka šaubas, vai tas ir jāmin Attīstības plānā. Pauž uzskatu, ka tas ir jebkura 

iestādes vadītāja pienākums, šo jautājumu kustināt un virzīt uz priekšu, kaut vai iesnieguma 

veidā. 

E. Zelderis pauž saprasto, ka šis jautājums tiks risināts iesnieguma veidā – 

pašvaldībai, ministrijai. 

D. Feldmane – jā. 

I. Norenberga un D. Felmane diskutē par pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” 

tehnisko nodrošinājumu, diskusijā iesaistās U. Katlaps. 

E. Zelderis diskutē ar U. Katlapu par pedagogu veselības apdrošināšanu, E. Zelderis 

lūdz atsūtīt dokumentus par veiktajām darbībām saistībā ar pedagogu veselības 

apdrošināšanu. 

U. Katlaps – jā.  

Plkst.9.45 iziet E. Zelderis. 

L. Pīlēģis pauž viedokli, ka attiecībā uz tehnisko nodrošinājumu, ir jābūt plānam –  

kurām iestādēm viņš trūkst, kāds ir šis apjoms un pēc cik gadiem situācija, attiecībā uz 

tehnisko nodrošinājumu visā novadā izlīdzināsies.   

E. Kārkliņa pauž viedokli, ka šo jautājumu vajag sasaistīt kopā ar Izglītības stratēģiju. 



O. Solovjovs piekrīt E. Kārkliņas teiktajam, ka stratēģijā to var atspoguļot –  plānojot 

un domājot informācijas tehnoloģiju nodrošinājumu pirmsskolas izglītības iestādēm un 

skolām. Norāda, ka jautājums saistībā ar pedagogu apdrošināšanu ir jārisina visiem kopīgi. 

D. Karols pauž viedokli. Aicina deputātus atbalstīt lēmuma projektu. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš),  pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.147 “Par Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” 

attīstības plāna 2022. – 2024. gadam saskaņošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

4. 

Par Žaņa Sūniņa prēmijas vizuālajā mākslā piešķiršanu  

S.Pētersone, M. Laursone 

 

M. Laursone ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš),  pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.148 “Par Žaņa Sūniņa prēmijas vizuālajā mākslā piešķiršanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

5. 

Par finansiālu atbalstu biedrībai “Talsu futbols” 

S. Pētersone, A. Pekmans, A. Pinkens, I. Norenberga, R. Krūmiņš, D. Karols, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš. I. Norenberga 

 

A. Pekmans ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Pinkens jautā, kādās organizācijās komanda ietilpst un kādu varētu saņemt atbalstu 

no federācijām, kurās viņi ir dalībnieks? 

R. Krūmiņš atbild, ka Latvijas Futbola federācija ir gatava sniegt atbalstu naktsmītnēm 

ar labākām cenām. Lūdz pašvaldībai nodrošināt finansējumu lidmašīnas biļetēm un 

autobusam.  



O. Solovjovs min, ka viņam tikko pienāca informācija, ka šis pasākums tiek pārcelts 

uz septembri. Jautā, vai šai informācija ir ticama? 

R. Krūmiņš atbild, ka tā kā neatrodas Latvijā, viņam to ir grūti komentēt. Norāda, ka ir 

saņēmis e-pastā vēstuli, ka pasākums no maija tiek pārcelts uz jūniju. Min, ka informāciju vēl 

noskaidros. 

D. Karols, pēc O. Solovjova paustās informācijas, vērš uzmanību, ka lēmuma projektā 

ir norādīts, ka konkrēti  finālturnīram Spānijā no 13. maija līdz 15.maijam. Norāda, ka, ja 

tiktu pieņemts lēmums uz konkrēto datumu, tad tas nebūtu spēkā. 

R. Krūmiņš sniedz atbildi uz A. Pinkena jautājumu par precīza norises laika, vietas, 

minēšanu reglamentā. 

A. Kalniņš jautā, kāpēc šis papildu finansējuma pieprasījums Talsu novada 

pašvaldībai tika iesniegts tik vēlu, kāpēc to nevarēja izdarīt ātrāk? 

R. Krūmiņš atbild, ka, lai sagatavotu tāmi viņam bija nepieciešams noskaidrot visas 

izmaksas. 

A. Pinkens jautā A. Pekmanam, kāds atbalsts būtu sniedzams, ja būtu spēkā sporta 

līdzfinansējuma noteikumi par finansiālo atbalstu? 

A. Pekmans atbild, ka, ja piemērojam 8.1 punktam, tad var atbalstīt ar 400,00 EUR. 

A. Kalniņš pauž viedokli. Min, ka, kā jau A. Pekmans teica, pēc nolikuma 8 punkta 

šādam pasākumam var piešķirt 400,00 EUR. 

Izsaka priekšlikumu, ņemot vērē komandas labos sasniegumus, piešķirt pasākumam 

četrreiz vairāk – 1600,00 EUR. 

A. Pinkens informē, ka viņam ir priekšlikums sniegt papildu atbalstu nolikumā 

paredzētajā apjomā un no  lēmuma projektā lemjošās daļas ir izņēmis ārā datumus. 

R. Krūmiņš norāda, ka ir gatavs pieņemt jebkādu atbalstu. 

L. Pīlēģis jautā, vai šāds priekšlikums par 400,00 EUR ir jāizsaka, ja tas jau ir minēts 

nolikumā un to piešķirs komisija? 

A. Pinkens atbild, ka nolikums vai topošie saistošos noteikumus tiek ņemti tikai kā 

analoģija, jo faktiski ir konstatēts, ka pēc nolikuma nedrīkstam strādāt –  pēc tā netiek 

piešķirts, šī ir summa, kas bija nolikumā un ir arī šobrīd izstrādājamajos saistošajos 

noteikumos. 

A. Kalniņš norāda, ka dotajā brīdī, kamēr saistošie noteikumi vēl nav spēkā tiek 

piešķirts pēc nolikuma. 

D. Karols pauž saprasto, ka A. Pinkena priekšlikums ir kā papildu finansējums tam, 

kas ir atbilstoši nolikumam. 

A. Pinkens pauž saprasto, ka komisija jau vēl nav pamata summu piešķīrusi – kā 

varam iedod papildu summu. Jautā, vai komisija ir piešķīrusi to pamata pieejamo summu 

400,00 EUR apmērā? 

A. Pekmans – vēl nē. 

A. Pinkens precizē, ka vārdu papildu no sava priekšlikuma ņem ārā. 

I. Norenberga pauž viedokli. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, precizējot 

datumu – to izņemot ārā un nosaucot konkrētu turnīru, kurā sportisti piedalās. 

A. Kalniņš – atgriežoties pie “papildu”, lēmuma projektā arī bija papildu finansējums, 

tad iznāk, ja gadījumā deputāti nobalso par 5555,00 EUR piešķiršanu, tad būs papildu vēl 

400,00 EUR, bet faktiski futbola biedrībai pietiek ar 5555,00 EUR kopējo summu. Tas ir tas, 

ko A. Pinkens minēja, ka tad sanāk situācija, ka faktiski piešķirsim gandrīz 6000,00 EUR.  

A. Pinkens norāda, ka A. Almanta priekšlikumā arī ir vārds papildu. 



A. Kalniņš tam piekrīt, bet norāda, ka savā priekšlikumā vārdu papildu nemainīs, jo, ja 

viņa priekšlikums tiks atbalstīts, tad komanda saņems 400,00 EUR pēc nolikums plus 

1 600,00 EUR, tas būs 2 000,00 EUR. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Kalniņa priekšlikumu – piešķirt biedrībai “Talsu 

futbols” papildu finansējumu 1600,00  EUR apmērā. 

 

Ar 10 balsīm par (A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, O. Solovjovs, A. Kalniņš,),  3 pret (A. Grīvāne, 

A. Pinkens, M. Rozenbergs), 4 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, I. Brūna), 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

A. Pinkens atsauc savu priekšlikumu. 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu veikt labojumu lēmuma projektā norādītajos 

datumos. 

 

A. Pinkens jautā, vai komisija pieņems lēmumu pēc domes lēmuma, vai tas varētu būt 

arī otrāds? 

A. Kalniņš atbild, ka viņš domā, ka nē. 

A. Pinkens norāda, ka komisijas viedoklis lēmuma projektā nav redzams. 

A. Kalniņš paskaidro, ka, lai komisija varētu piešķirt, ir jāuzraksta pretendentu 

pieteikumus komisijai par finansiālo atbalstu, kas netika izdarīts. Ir iesniegums tikai Talsu 

novada domei par papildu finansējumu.  

A. Pinkens jautā, vai nevar bez komisijas piešķirt visu summu? 

A. Kalniņš min, ka deputāti var piešķirt visu summu. 

I. Norenberga jautā A. Pekmanam, ja dome nolemj piešķirt 1600,00  EUR, vai 

biedrībai ir jāraksta jauns iesniegums par 400, 00 EUR, kas ir pēc nolikuma? 

A. Pekmans atbild, ka pēc nolikuma ir jāaizpilda pretendenta pieteikuma anketa un  

jāiesniedz komisijai. Min, ka rītdien [29.04.2022.] vai pirmdien [02.05.2022.] var sanākt kopā 

un izskatīt jautājumu. Apņemas sazināties ar biedrību un par to informēt. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izteikt lēmuma 1. punktu sekojošā 

redakcijā : Piešķirt biedrībai “Talsu futbols”, reģistrācijas Nr. 40008252036, adrese 

“Saullēkti”- 22, Mundigciems, Lībagu  pagasts, Talsu novads, LV-3258, papildu finansējumu 

1600 EUR dalībai telpu futbolā BFL (Baltic futsal league) U-17 finālturnīrā Toledo, Spānijā. 

 

Ar 11 balsīm par (A. Stūrmanis, I. Brūna, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, O. Solovjovs, A. Kalniņš),  3 pret 

(A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs), 3 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš), 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 13 balsīm par (A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Astrātovs, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš E. Kārkliņa, O. Solovjovs, 

A. Kalniņš),  3 pret (A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs), 1 atturas (I. Brūna), 

 



           Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.149 “Par finansiālu atbalstu biedrībai “Talsu futbols””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

I. Norenberga pamato savu balsojumu. Aicina biedrības pārstāvi atkārtoti rakstīt 

iesniegumu uz šo komisiju un norādīt iztrūkstošo summu. Līdz ar to komisijai būs iespējas 

piešķirt pēc nolikuma pienākošos 400,00 EUR un nepieciešamības gadījumā virzīt lēmuma 

projektu atkārtoti. 

 

6. 

 Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” 

precizēšanu  

S.Pētersone, A. Šturms 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš),  pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.150 “Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

projektiem” precizēšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

I. Norenberga, atsaucoties uz iepriekš pieņemto lēmumu “Par finansiālu atbalstu 

biedrībai “Talsu futbols””, pauž saprasto, ka nolikumā par finansējuma piešķiršanu ir 

punkts, ka biedrība var saņemt finansējumu, ja nav saņemts cits pašvaldības finansējums, ar 

domes lēmumu. Norāda, ka ar tikko pieņemto lēmumu, tika izslēgta iespēja par atkārtotu 

400,00  EUR piešķiršanu. 

A. Kalniņš norāda, ka biedrība nebija uzrakstījusi iesniegumu komisijai. 

S. Pētersone informē, ka lēmums jau ir pieņemts. 

I. Norenberga aicina, pirms lēmumu sagatavošanas tikt skaidrībā, kādā veidā šis 

jautājums ticis skatīts, lai nav šādu pārpratumu. 

 

S. Pētersone plkst.10.28 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.10.45 tiek atsākta sēde. 

 

 

7. 

Par saistošajiem noteikumiem “Kārtība, kādā Talsu novada pašvaldība sedz 

pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātai izglītības iestādei vai 

privātajiem bērnu uzraudzības pakalpojumu sniedzējiem” 

S. Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 



S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš),  pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.151 “Par saistošajiem noteikumiem “Kārtība, kādā Talsu novada 

pašvaldība sedz pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātai izglītības iestādei vai 

privātajiem bērnu uzraudzības pakalpojumu sniedzējiem””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8. 

Par precizējumiem Talsu novada domes 24.02.2022. saistošajos noteikumos Nr.6 

“Pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība Talsu novada 

pašvaldības izglītības iestādēs, kas īsteno pirmsskolas izglītības programmas”  

S.Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš),  pret nav,  atturas nav, 

 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.152 “Par precizējumiem Talsu novada domes 24.02.2022. saistošajos 

noteikumos Nr.6 “Pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība Talsu 

novada pašvaldības izglītības iestādēs, kas īsteno pirmsskolas izglītības programmas””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9. 

 Par saistošajiem noteikumiem “Interešu izglītības un pieaugušo 

neformālās izglītības programmu licencēšanas kārtība”  

S.Pētersone, U. Katlaps, A. Stūrmanis, I. Jansone 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.10.53 ienāk E. Zelderis. 

A. Stūrmanis, norādot uz saistošo noteikumu 4.5. punktu “Lai saņemtu licenci, ir 

nepieciešams rakstisks attiecīgā sporta veida federācijas asociācijas viedoklis, kas ir ne 

vecāks par trīs gadiem, jautā, kāpēc ir izvēlēti trīs gadi? Pauž viedokli, ka šis termiņš varētu 

būt īsāks – viens gads. 

I. Jansone paskaidro, ka sporta jomā noteikumi, kas ir saistīti ar šī sporta apmācību vai 

noteikumi, tiek grozīti salīdzinoši reti, tāpēc trīs gadi būtu optimālais termiņš. 

 



         Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.153 “Par saistošajiem noteikumiem “Interešu izglītības un pieaugušo 

neformālās izglītības programmu licencēšanas kārtība””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

10. 

Par pārstāvjiem Talsu novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu padomēs  

S.Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš),  pret nav,  1 atturas 

(E. Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.154 “Par pārstāvjiem Talsu novada pašvaldības dibināto izglītības 

iestāžu padomēs”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11. 

Par nomas maksas noteikšanu Upesgrīvas pamatskolas diennakts nometnēs 

S.Pētersone, S. Valtere 

S. Valtere ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.155 “Par nomas maksas noteikšanu Upesgrīvas pamatskolas diennakts 

nometnēs”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



 

12. 

Par ēdināšanas maksu Upesgrīvas pamatskolas diennakts nometnēs  

S.Pētersone, S. Valtere 

S. Valtere ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.156 “Par ēdināšanas maksu Upesgrīvas pamatskolas diennakts 

nometnēs”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

13. 

Par Talsu novada pašvaldības 2022. gada konkursa “Radi Talsu novadam!” 

nolikumu un izbraukumu grafiku  

S.Pētersone, I. Fedko, D. Karols, L. Pīlēģis, A. Grīvāne, I. Norenberga, A. Pinkens, 

E. Zelderis, J. Kļava, E. Kārkliņa 

I. Fedko ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas ir papildināts 

un grozīts 4.1. punkts, kurā ir minēts vērtēšanas komisijas sastāvs. Izrunājot ar Talsu novada 

pašvaldības izpilddirektori, tika nolemts, ka netiek iekļauti konkrēti speciālistu vārdi, uzvārdi, 

bet gan nodaļas pārstāvniecība, lai tādā veidā nodaļām būtu iespēja izvērtēt, kurš darbinieks 

tajā brīdī ir brīvāks un var piedalīties šajā izbraukuma vērtēšanā. Nolikums ir papildināts ar 

4.1.6. punktu, jo tika saņemts iesniegums no biedrības “Talsu partnerība”, kur tās 

priekšsēdētāja izteica vēlmi būt šajā komisijā. Ir saņemts I. Krēķes lūgums ar vēlmi būt šīs 

komisijas priekšsēdētājai. 

 

D. Karols min, ka, ja valdes priekšsēdētājs netiek vai nevajadzētu nolikumā minēt – 

pārstāvis? 

I. Fedko to atbalsta. 

L. Pīlēģis jautā par pagastu pārvaldnieku viedokli attiecībā uz šo konkursu. 

S. Pētersone atbild, ka runājot ar pārvaldniekiem par šo konkursu, ir uzsākta domu 

apmaiņa, un vienojušies, ka pēc divām nedēļām, tad, kad ir pārvalžu vadītāju sanāksme, būs 

pārvalžu vadītāju viedoklis par viņu redzējumu, kādā veidā un cik bieži konkursu organizēt. 

Par konkursu, kas ir saistīts ar Uzņēmējdarbības gada balvas pasniegšanu, tika veiktas sarunas 

ar komisiju un komisijas viennozīmīga atbilde bija, ka tas, kas ir saistīts ar Uzņēmējdarbības 

gada balvas pasniegšana, ir organizējams katru gadu. Norāda, ka informācija tiek apkopota, 

un maija sēdē par to tiks runāts.  



I. Fedko piebilst, ka runājot ar pārvalžu vadītājiem par šo konkursu, bija dažādi 

viedokļi, bija gan tie, kas nesaskatīja problēmu, ka šis konkurss notiek katru gadu, gan arī bija 

pārvalžu vadītāji, kas teica, ka lietderīgāk to būtu organizēt reizi divos gados. 

I. Norenberga pauž saprasto, ka biedrība “Talsu partnerība” ir pieteikusies pati. Min, 

ka sanāk duāla situācija, ka, piemēram, Uzņēmējdarbības gada balvā viņi arī ir vērtēšanas 

komisijā un tur ir arī biedrība „Ziemeļkurzemes biznesa asociācija”. Sanāk, ka vienā brīdī 

ņemam abas šīs organizācijas dalībai komisijā un citā gadījumā tikai vienu. 

I. Fedko paskaidro, ka biedrības “Talsu partnerība” darbības joma vairāk atbilst šim 

konkursa mērķim un noteiktajam nominācijām, biedrības “Ziemeļkurzemes biznesa 

asociācija” vairāk ir vērsta tieši uz uzņēmējdarbības jomu. 

A. Pinkens, norādot, ka biedrības “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija” funkcijas un 

darbība ir precīzi tādas pašas, kā biedrībai “Talsu partnerība”, jautā, vai nebija vēlēšanās 

pajautāt biedrībai “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija” par dalību šajā komisijas sastāvā? 

I. Fedko paskaidro, ka biedrības viedoklis nav jautāts. 

I. Fedko sniedz atbildi uz E. Zeldera jautājumu par apbalvošanas konkursiem kopumā. 

E. Zelderis pauž viedokli. 

L. Pīlēģis pauž viedokli. 

J. Kļava pauž viedokli. Norāda, ka, ja biedrības “Talsu partnerība” pārstāvis ir 

pieteicies darbībai šajā komisijā, viņas uztverē un loģiski būtu, ka komisijas sastāvā tiktu 

iekļauts arī biedrības “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija” pārstāvis. Aicina pajautāt, vai 

biedrība „Ziemeļkurzemes biznesa asociācija” nebūtu gatava arī dot savu pārstāvi šajā 

komisijā. 

D. Karols pauž savu viedokli. Atbalsta konkursa norisi Talsu novadā katru gadu. 

E. Kārkliņa pauž viedokli. 

 

A.Pinkens informē, ka viņš ir sagatavojis priekšlikumu – izslēgt no nolikuma 

3.1.punktu [3.1. Pašvaldības pilsētu un pagastu pārvaldes līdz 2022. gada 17. jūnijam organizē 

Konkursa pretendentu dalību vismaz trīs nominācijās attiecīgajā pilsētas vai pagasta 

teritorijā.]. 

Pamato savu priekšlikumu – ja vēlamies, lai konkurss būtu bez piespiešanās, tas 

noritētu dabiski un harmoniski, tad nav nepieciešams uzlikt par pienākumu kādam organizēt 

vismaz trīs nominantu piedalīšanos. Tāpēc ir priekšlikums šādu pienākumu pašvaldības 

iestāžu vadītājiem neuzlikt un izņemt ārā šo punktu. 

 

S. Pētersone, saistībā ar J. Kļavas izteikto priekšlikumu, izsaka priekšlikumu 

izsludināt tehnisko pārtraukumu, lai veiktu saziņu ar biedrības “Ziemeļkurzemes biznesa 

asociācija” vadītāju un saprastu, vai viņi vēlas piedalīties šajā konkursa komisijā vai nē. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

S. Pētersone plkst.11.26 izsludina tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.11.36 tiek atsākta sēde. 

Plkst.11.36 sēdei nav pievienojušies A.Stūrmanis, A.Kalniņš, A. Astrātovs, G. Sebris, 

E. Zelderis, D. Karols. 

 

I. Fedko informē, ka ir sazinājusies ar “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija” pārstāvi 

un viņa piekrita, ka biedrība tiek iekļauta šajā vērtēšanas komisijā. 



 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izslēgt no nolikuma 

3.1.punktu (mainot secigo numerāciju). 

 

Ar 5 balsīm par (J. Kļava, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs O. Solovjovs),  3 

pret (I. Brūna, S. Pētersone, E. Kārkliņa), 4 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, 

A. Āboliņš), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Plkst.11.38 ienāk A. Stūrmanis, A. Kalniņš, D. Karols. 

 

S. Pētersone informē, ka ir sagatavots priekšlikums, kas pārklājas ar D. Karola izteikto 

priekšlikumu par biedrības “Talsu partnerība” pārstāvi. 

 

D. Karols atsauc savu priekšlikumu. 

Plkst.11.38 ienāk A. Astrātovs. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izteikt punktu 4.1. Pretendentus vērtē 

komisija šādā sastāvā:  

4.1.1. Pašvaldības izpilddirektore –  komisijas priekšsēdētājs; 

4.1.2. Pašvaldības centrālās administrācijas Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļas pārstāvis –  komisijas loceklis; 

4.1.3. Pašvaldības centrālās administrācijas Sabiedrisko attiecību un 

mārketinga nodaļas pārstāvis – komisijas loceklis; 

4.1.4. Pašvaldības centrālās administrācijas Kultūras un sporta attīstības 

nodaļas Tūrisma informācijas daļas pārstāvis –  komisijas loceklis; 

4.1.5. Pašvaldības centrālās administrācijas Būvvaldes Arhitektūras daļas vides 

dizainers vai ainavu arhitekts – komisijas loceklis; 

4.1.6. Pašvaldības centrālās administrācijas Būvvaldes Arhitektūras daļas 

arhitekts –  komisijas loceklis. 

4.1.7. Biedrības “Talsu partnerība” pārstāvis –  komisijas loceklis; 

            4.1.8. Biedrības “Ziemeļkurzemes biznesa asociācija” pārstāvis –  komisijas 

loceklis. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, O. Solovjovs, 

A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš),  pret nav,  atturas nav, priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

           Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

Plkst.11.39 ienāk G. Sebris, E. Zelderis. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 14 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš),  pret nav,  4 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, 

E. Zelderis), 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.157 “Par Talsu novada pašvaldības 2022. gada konkursa “Radi Talsu 

novadam!” nolikumu un izbraukumu grafiku”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

14. 

Par Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas 2021. gada 20.augusta  lēmumu 

Nr.2 “Par koka ciršanu ārpus meža zemes nekustamajā īpašumā “Kraujas”, 

Ģibuļu pagastā., Talsu novadā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 

88540080203” 

S.Pētersone, A. Svarinska 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, 

E. Zelderis),  pret nav,  5 atturas (J. Kļava, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs), 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.158 “Par Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas 2021. gada 

20.augusta  lēmumu Nr.2 “Par koka ciršanu ārpus meža zemes nekustamajā īpašumā 

“Kraujas”, Ģibuļu pagastā., Talsu novadā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 

88540080203”. 

 

 

15. 

Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu  

SIA “ERDE VS” 

S.Pētersone, A. Svarinska 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.159 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu 

SIA “ERDE VS””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



16. 

Par papildu finansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pagalmu 

labiekārtošanas projektu īstenošanai  

S. Pētersone, A. Dimante, I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Zelderis, D. Karols 

A. Dimante ziņo par lēmuma projektu.  

 

I. Norenberga – saprotot, ka otro gadu piešķiram papildu finansējumu, vai būs 

korekcijas, sastādot nākamā gada budžetu, par finansējuma apmēru? 

S. Pētersone paskaidro, ka šis jautājums noteikti ir jāskata kontekstā ar budžetu, bet 

ņemot vērā šo pieredzi un to, ka, šīs iniciatīvas attīstās, un iedzīvotāji arvien vairāk piedalās 

konkursā, tad –  jā. 

L. Pīlēģis pauž viedokli. Vērš uzmanību uz budžeta plānošanas principiem. Izsaka 

priekšlikumu, ka turpmāk šī summa budžetā ir jāpalielina. Ir skaidri un nepārprotami jādod 

ziņa iedzīvotājiem, ka šī summa katru gadu būs pieejama un iespēju robežās tiks palielināta, 

lai iedzīvotāji var ar to rēķināties un māja plānot šos ieguldījumus infrastruktūrā, kas ir ap 

māju. 

E. Zelderis pauž viedokli. 

D. Karols pauž viedokli. Rosina pārskatīt laiku no konkursa izsludināšanas brīža līdz 

visu nepieciešamo dokumentu iesniegšanas brīdim, to palielinot. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.160 “Par papildu finansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pagalmu 

labiekārtošanas projektu īstenošanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

17. 

Par daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pagalmu labiekārtošanas projektu 

apstiprināšanu 

S.Pētersone, A. Dimante, L. Pīlēģis 

A. Dimante ziņo par lēmuma projektu.  

 

L. Pīlēģis informē, ka balsojumā nepiedalās. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, K. Kalniņš, E. Zelderis) [L. Pīlēģis balsojumā 

nepiedalās], pret nav,  atturas nav, 



 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.161 “Par daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pagalmu labiekārtošanas 

projektu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.12.02 S. Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.13.01 tiek atsākta sēde. 

Plkst.13.01 sēdei nav pievienojies A. Kalniņš, E. Zelderis, L. Pīlēģis, I. Norenberga, 

K. Kalniņš. 

 

18. 

 Par finansējumu būvprojekta “Peldvietas un atpūtas vietas izveide pie 

Vilkmuižas ezera” izstrādei  

S.Pētersone, J. Skujeniece, J. Kļava, O. Solovjovs, D. Karols 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  

 

J. Kļava jautā, no kādām pozīcijām no budžeta sadaļas Būvprojekta izstrāde projekta 

sagatavošanai tiek atrasti šie 12 160,00 EUR. 

S. Pētersone lūdz arī uzreiz runāt par otrā projekta [Rojas muzeja labiekārtošana un 

ciema vēsturiskā centra vizualizācija vietējā kultūras mantojuma saglabāšanai un 

popularizēšanai”, id.nr.21-08-FL06-F043.0207-000001”] finansējuma nepieciešamības 

palielinājumu 3000,00 EUR. 

J. Skujeniece būvprojekta sadaļā līdz šim, izdodot rīkojumu par būvprojekta izstrādi 

saskaņā ar apstiprināto budžetu bija paredzēts finansējums būvprojekta “Skolas 

energoefektivitātes paaugstināšana un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos, Talsu novadā 

1. un 2. kārta” aktualizācijai, summa bija paredzēta 36 010,00 EUR. Šobrīd pēc iepirkuma, 

kas sastāda kopējo summu, ieskaitot PVN ir 30 127, 79 EUR. Pēc iepirkuma par būvprojekta 

izstrādi rodas ietaupījums 5 882,00 EUR. Nākamā pozīcija arī attiecas uz Talsu 2.vidusskolu, 

kas ir pārceltais finansējums no 2021.gada, tas bija atlikums, pēc visiem domes lēmumiem, 

kas palika gada beigās un tika pārceltas uz šo gadu, arī uz šo pašu adresi Talsu 2. vidusskolai, 

tur ir summa 7 796,00 EUR. Arī šī ir otrā aile, kas nodrošina peldvietas izmaksu segšanu šajā 

gadā. 

J. Kļava jautā, vai ceturtajā pozīcijā nekas vairs nebūs nepieciešams? 

J. Skujeniece atbild, ka – nē, šajā pozīcijā vairs nekas nav nepieciešams. 

Paskaidro, ka šie minētie abi projekti, kuros ir atlikums – visa summa kopā sastāda 

13 678,00 EUR, no šīs summas varam izmantot atlikušo summu, kas ir 1 517,00 EUR arī 

nākamajam projektam – Rojas muzejam. Vēl viena pozīcija, no kuras šobrīd, ņemot vērā, ka 

iepirkums, visticamāk, tiks pārtraukts, jo šobrīd lēmums vēl nav pieņemts un faktiski 

iepirkums tiks sludināts no jauna, ir Talsu Valsts ģimnāzijas virtuve, un atlikušo summu 

šobrīd ir plānots novirzīt no šīs pozīcijas 1 568,93 EUR.  

O. Solovjovs –  šobrīd, ja mēs runājam par projektu “Skolas energoefektivitātes 

paaugstināšana un pārbūve Kārļa Mīlenbaha ielā 28, Talsos, Talsu novadā 1. un 2. kārta”, mēs 

saņemam projektu, mums jāveic ekspertīze, vai ekspertīzei ir paredzēti līdzekļi, vai šobrīd 

novirzot šos līdzekļus citām vajadzībām nesanāks tā, ka mums nebūs nauda ekspertīzei? 



J. Skujeniece atbild, ka ekspertīze nebūs jāveic uzreiz, tā būs tikai pēc projektēšanas 

beigām. 

Apņemas to noskaidrot, un atbildi sniegt pie izpilddirektora pārskata. 

D. Karols norāda, ka lēmuma projekta preambulā ir minēts, ka iepirkuma līguma 

ietvarā paredzēta priekšapmaksa 12 160,50 EUR, līguma izpildes termiņš seši mēneši no 

līguma noslēgšanas brīža. Līgumu plānots noslēgt 2022.gada jūlijā. Jautā, kāpēc jūlijs? 

J. Skujeniece atbild, ka tā ir vienošanās ar projektētāju kam ir darba grafiks un, lai 

pēdējo apmaksu veiktu nākamajā gadā. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 12 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs),  

pret nav, 1 atturas (O. Solovjovs), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.162 “Par finansējumu būvprojekta “Peldvietas un atpūtas vietas izveide 

pie Vilkmuižas ezera” izstrādei”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

O. Solovjovs pamato savu balsojumu. Min, ka gaida J. Skujenieces atbildi 

izpilddirektora atskaites laikā. 

Plkst.13.11 ienāk A. Kalniņš. 

 

 

19. 

Par izmaksu pieaugumu projektā “Rojas muzeja labiekārtošana un ciema 

vēsturiskā centra vizualizācija vietējā kultūras mantojuma saglabāšanai un 

popularizēšanai”, id.nr.21-08-FL06-F043.0207-000001”  

S. Pētersone, I. Laumane, J. Kļava 

I. Laumane ziņo par lēmuma projektu.  

 

I. Laumane pēc J. Kļavas aicinājuma skaidro neattiecināmo izmaksu rašanās iemeslus. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Kalniņš, A. Āboliņš, 

G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, O. Solovjovs, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, 

A. Pinkens, M. Rozenbergs),  pret nav,  atturas nav, 

 

 

 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.163 “Par izmaksu pieaugumu projektā “Rojas muzeja labiekārtošana un 

ciema vēsturiskā centra vizualizācija vietējā kultūras mantojuma saglabāšanai un 

popularizēšanai”, id.nr.21-08-FL06-F043.0207-000001”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

20. 

 Par noteikumiem “Par iekšējās trauksmes celšanas sistēmu Talsu novada 

pašvaldībā” 

S. Pētersone, S. Zemīte, A. Pinkens, D. Karols, E. Zelderis, I. Jansone 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Pinkens rosina pieturēties pie idejas, ka pat tad, ja ziņojumā nav ierakstīti 

Iesnieguma likumā paredzētie rekvizīti joprojām ir jāizvērtē, vai ir/nav nepieciešams 

sazināties ar iesniedzēju.  

Plkst.13.21 ienāk I. Norenberga, L. Pīlēģis, E. Zelderis, K. Kalniņš. 

S. Zemīte atbild, ka tas tiek arī paredzēts, ka notiek saziņa, un, ja trauksmes cēlējs, ir 

gatavs atklāt šo identitāti trauksmes celšanas procesa ziņojuma pieņemšanas brīdī, tad 

ziņojums var tik kvalificēts kā trauksmes cēlēja ziņojums. 

A. Pinkens jautā, kurā vietā ir paredzēts, ka arī anonīms ziņojums joprojām var tikt 

apstrādāts? 

S. Zemīte atbild, ka to nosaka Trauksmes celšanas likums, ka ir jāizvērtē un jāsazinās. 

Paskaidro, ka tas ir izvērtējuma process – tiek saņemts iesniegums, un ir jāizvērtē, lai 

noteiktu, vai šo trauksmes cēlēja ziņojumu klasificējam par trauksmes cēlēju ziņojumu, vai 

par parastu iesniegumu likumā noteiktā kārtībā. 

A. Pinkens norāda, ka sagatavotajos noteikumos tiek kategoriski noraidīts – ja 

trauksme tiek celta anonīmi, tas netiek atzīts. Min, ka tur nav minēts, ka tas ir jāvērtē. 

S. Zemīte paskaidro, ka vadlīnijas un arī izvērtēšanas process nosaka to, ka ir jāizvērtē 

šī ziņojuma noformējums un atbilstība. 

 

A. Pinkens informē, ka viņam ir priekšlikums izslēgt no nolikuma 17.1 apakšpunktu – 

“17.1.ja trauksme tiek celta anonīmi;”. 

Norāda, ka 17.4. punkta [17.4.ja sniegtas ziņas, kas nav gūtas saistībā ar trauksmes 

cēlēja profesionālo darbību;] formulējums – ziņas, kas gūtas saistībā ar trauksmes cēlāju 

profesionālo darbību, nav īsti tas pats, ko nosaka Trauksmes celšanas likums, kur šis tiek 

formulēts, saistīts ar darba pienākumu veikšanu. Min, ka tas nav viens un tas pats. 

S. Zemīte paskaidro, ka Trauksmes celšana likuma pirmās daļas 7. punkts skaidri 

nosaka, kas ir trauksmes cēlājs, un no tā izriet, ka trauksmes cēlējs ir fiziskas personas, kuras 

sniedz informāciju par iespējamu pārkāpumu, veicot darba pienākumus vai dibinot tiesiskās 

attiecības, kas saistītas ar darba pienākumu veikšanu vai esot praksē un kurai šīs informācijas 

sniegšanas dēļ varētu tikt radītas nelabvēlīgas sekas. Tāpat likuma pirmās daļas 2. punkts 

nosaka un skaidri definē, kas ir darba pienākumu veikšana – noteikta darba, tostarp 

brīvprātīga darba  profesionālo  vai amata pienākumu veikšana vai pakalpojumu sniegšana. 

Informē, ka šajā sakarā ir nosūtījusi Valsts pārvaldes politikas departamenta 

atbildīgajiem pārstāvjiem sniegt komentāru, vai šāds formulējums, ko izmanto gan Ministru 



kabinets, gan Saeima, ir kaut kādā mērā ierobežojošs. Atbilde vēl nav saņemta, bet šie 

formulējumi, ko izmanto arī juridiskā akta izstrādātājs, nav savādāki.  

A. Pinkens – mēs runājam par precīzu formulējumu, šobrīd likums saka – saistīti ar 

darba pienākumu veikšanu. Kāpēc mēs nelietojam šo likumā minēto formulējumu? 

S. Zemīte atbild, ka ir izmantojusi Saeimas noteikto formulējumu, ko viņi arī izmanto 

savā trauksmes celšanas sistēmas definēšanā. 

D. Karols izsaka priekšlikumu pēc Valsts pārvaldes politikas departamenta atbildes 

saņemšanas informēt visus deputātus. 

S. Zemīte – jā. 

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts A. Pinkena priekšlikums – izslēgt no nolikuma 

“17.1.ja trauksme tiek celta anonīmi;”. 

E. Zelderis lūdz Juridiskās nodaļas komentāru attiecībā uz izteikto priekšlikumu. 

I. Jansone pauž savu viedokli, ka gan Trauksmes cēlāju likumā, gan arī Iesniegumu 

likumā –  anonīmi šajā gadījumā nevar tikt uzskatīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena izteikto priekšlikumu. 

 

Ar 3 balsīm par (A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs),  3 pret (S. Pētersone,  

E. Kārkliņa, A. Astrātovs), 12 atturas (I. Norenberga, D. Karols, G. Sebris, I. Brūna, 

O. Solovjovs J. Kļava, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, A. Kalniņš, E. Zelderis, A. Stūrmanis, 

A. Āboliņš), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.164 “Par noteikumiem “Par iekšējās trauksmes celšanas sistēmu Talsu 

novada pašvaldībā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

21. 

Par projekta Nr. 5.6.2.0/20/I/009  “Publiskās infrastruktūras attīstība Talsos 

rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 2.kārta ūdenssaimniecības 

infrastruktūras ieguldīšanu SIA “Talsu ūdens” pamatkapitālā  

S. Pētersone, S. Zemīte 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.165 “Par projekta Nr. 5.6.2.0/20/I/009  “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Talsos rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 2.kārta ūdenssaimniecības 

infrastruktūras ieguldīšanu SIA “Talsu ūdens” pamatkapitālā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

22. 

Par SIA “Talsu ūdens” sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu līgumu  

S. Pētersone, S. Zemīte, A. Stūrmanis, A. Astrātovs, A. Pinkens, I. Jansone 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Stūrmanis norādot, ka līguma termiņš ir līdz 2031. gadam, jautā vai līgumā ir 

atrunāta tā laušana? 

A. Astrātovs – šajā gadījumā ir/ nav līgumā tekstuāli tas atrunāts, tai nevajadzētu būt 

problēmai, kamēr vien mēs esam simtprocentu dalībnieki. Ar dalībnieka pārstāvja uzdevumu 

mēs abpusēji varam vienoties un izbeigt. 

A. Pinkens jautā Juridiskās nodaļas viedokli, vai līgumā nav jāparedz līguma laušanas 

nosacījumi? 

I. Jansone atbild, ka šajā gadījumā darbojas Civillikums, kurā ir norādīts, kuros 

gadījumos līgumu ir iespējams izbeigt pie konkrētiem apstākļiem. 

A. Astrātovs vērš uzmanību uz līguma 6.4. punktu – puses, savstarpēji vienojoties, ir 

tiesīgas izdarīt līgumā grozījumus, tai skaitā arī līguma termiņā. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.166 “Par SIA “Talsu ūdens” sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu līgumu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



23. 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 22, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu  

S. Pētersone, E. Jansons, J. Ivanova, L. Pīlēģis, E. Zelderis, A. Astrātovs, D. Karols, 

A.Pinkens 

E. Jansons ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka Finanšu komitejā tika saņemts 

L. Pīlēģa jautājums, vai  Talsu novada centra tuvumā nevajadzētu atstāt dzīvokļus, kas būtu 

nākotnē nepieciešams izīrēt speciālistiem.  

J. Ivanova informē par esošo situāciju. 

 

L. Pīlēģis diskutē ar J. Ivanovu par dzīvokļu nodrošinājuma pietiekamību 

speciālistiem. J. Ivanova apliecina, ka pēc šī brīža pieprasījumu var nodrošināt [speciālistus ar 

dzīvokļiem], ir jāveic atsevišķos dzīvokļos kosmētiskie remontdarbi. Min, ka uz priekšu 

skatoties, ir jāvērtē katrs nākamais dzīvoklis, kas atbrīvojās. 

E. Zelderis diskutē ar E. Jansonu. E. Zelderis vērš uzmanību uz 2021.gada 

29.decembra domes sēdē pieņemto lēmumu. Pauž neizpratni, ka vienā mājā Valdgales pagastā 

pašvaldības dzīvokļi tiek atsavināti, bet blakus esošā mājā netiek atsavināti.  Norāda uz 

pašvaldības nekonsekvenci savā darbībā. 

Aicina pārvērtēt un nebalsot par lēmuma projektu. 

L. Pīlēģis jautā, vai ir izdiskutēts jautājums ar uzņēmējiem, kā viņi redz tuvāko piecu 

gadu griezumā, vai viņiem būs nepieciešami šāda veida tipa dzīvokļi. Ja, jā, tad kāds ir tas 

viņu skatījums, cik šis skaits varētu būt? 

S. Pētersone atbild, ka par šo jautājumu ir runāts. Apņemas līdz pārskatam šo 

jautājumu noprecizēt. 

L. Pīlēģis min, ka šī informācija ir nepieciešama zināt tagad. 

S. Pētersone precizē, ka uzņēmēji savā aptaujā runāja par jaunā tipa dzīvokļu 

būvniecību. 

D. Karols jautā, vai sagatavotais lēmuma projekts maina E. Zeldera pieminēto domes 

lēmuma realizācijas gaitu? 

E. Jansons atbild, tie ir divi atsevišķi lēmumi. 

A. Pinkens sniedz informāciju uz L. Pīlēģa jautājumu par komersantu teikto par 

dzīvokļu pieejamību. 

E. Zelderis, atsaucoties uz 2021.gada 29.decembra domes sēdē pieņemtā lēmuma 

3. punktā minēto: “3.Uzdot Talsu novada dzīvokļu komisijai līdz 2022.gada 30.martam sniegt 

domei priekšlikumu par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu dzīvoklim vai atzinumu par to, 

kāpēc šāds statuss minētajam dzīvoklim nav nosakāms”, jautā, vai Talsu novada dzīvokļu 

komisija līdz 2022. gada 30. martam to ir izdarījusi? 

J. Ivanova atbild, ka komisija šobrīd šo atzinumu gatavo, jo pati ir bijusi ilgstoši 

attaisnotā prombūtnē un šīs nedēļas laikā to iesniegs. 

E. Zelderis atkārtoti aicina nebalsot. Norāda, ka ar šāda lēmuma pieņemšanu nonākam 

lielās pretrunās un var būt negatīvas sekas ilgtermiņā. 

I. Norenberga jautā, vai gadījumā, ja kāds no domes lēmumiem nav izpildāms vai 

izpilddirektorei par to nav jāinformē kārtējā sēdē? 

S. Pētersone – jā, izpilddirektors informē par lēmuma izpildi. 



I. Norenberga vērš uzmanību, ka šajā gadījumā tas nav izpildīts un izpilddirektore par 

to nav informējusi. 

 D. Karols pauž viedokli. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

A. Pinkens pauž viedokli. Norāda, ka viņam iepazīstoties ar dokumentiem, neradās 

šaubas par to, ka šis konkrētais dzīvoklis pašvaldībai nebūtu jāpatur īpašumā. 

L. Pīlēģis pauž viedokli, ka arī pats Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisijā ir izskatījis visus dokumentus un piekrīt, ka pēc kritērijiem ko esam 

izvirzījuši un kas tiek vērtēts, šis dzīvoklis ir atsavināms. Norāda, ka viņa rūpe ir par to, lai 

apskatītos no vairākiem aspektiem, un, lai šīs dienas pieņemtais lēmums pašvaldībai nākotnē 

nenestu lielākus izdevumus. Min, ka nav pret dzīvokļu atsavināšanu.  

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš),  1 pret (E. Zelderis),  3 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis, 

K. Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.167 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 22, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

24. 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Priedaines ielā 18, Dundagā, Dundagas pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

S.Pētersone, E. Jansons, E. Zelderis 

E. Jansons ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš),  pret nav,  1 atturas 

(E. Zelderis), 

 

 

 

 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.168 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Priedaines ielā 18, Dundagā, 

Dundagas pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

25. 

 Par dzīvokļa īpašuma Nr. 14, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales pagastā, 

Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, E. Jansons, A. Astrātovs 

E. Jansons ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Ar 14 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš),  pret nav,  4 atturas (E. Zelderis, I. Norenberga, L. Pīlēģis, 

K. Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.169 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 14, “Māja Nr. 7”, Pūņās, Valdgales 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

26. 

Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Silenieki”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.170 “Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Silenieki”, Vandzenes 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



27. 

 Par nekustamā īpašuma – zemes vienības Asaru ielā 3, Valdemārpilī, 

Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu  

S. Pētersone, D. Tabulēvica, L. Pīlēģis, I. Krēķe 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

L. Pīlēģis – savā laikā, kad es interesējos par darbībām, kas šeit tiek veiktas, tika 

aizsāktā tēma, ka šai vietai vajadzētu izstrādāt stratēģiju, kā tur atsavinām zemes, kur pēc tam 

nonāk finanses, un stratēģijas attīstības plāns šai vietai, kā pludmalei. Kā šis jautājums virzās 

uz priekšu? Vai kaut kas tiek izstrādāts, vai par to ir diskutēts? Ir jāņem vērā, ka šī ir viena no 

retajām vietām, kur ir iekšzemes pludmale. 

I. Krēķe – jā, par to pēc iepriekšējās reizes, kad tika uzdots jautājums, ir diskutēts gan 

ar Valdemārpils pagasta pārvaldes vadītāju, gan arī ar attiecīgās jomas vadītāju. Maija 

komitejās būs jautājums saistībā ar šo teritoriju, pārvaldnieks būs sagatavojis prezentāciju. 

L. Pīlēģis lūdz, turpmākos darbus, kas attiecas uz atsavināšanu šajā apkārtnē, līdz 

stratēģijas apstiprināšanai izstrādē, lai neviens no zemes īpašumiem netiktu atsavināts, lai tas 

pēc tam tiek darīts pamatojoties uz stratēģiju. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.171 “Par nekustamā īpašuma – zemes vienības Asaru ielā 3, 

Valdemārpilī, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

28. 

Par nedzīvojamās telpas Nr.12 nekustamajā īpašumā “Laucienes kultūras 

nams”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā, rakstiskās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu  

S. Pētersone, D. Tabulēvica,  

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 

 



Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.172 “Par nedzīvojamās telpas Nr.12 nekustamajā īpašumā “Laucienes 

kultūras nams”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā, rakstiskās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

29. 

Par zemes vienības Krišjāņa Barona ielā 51,  

Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

S.Pētersone, D. Tabulēvica,  

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.173 “Par zemes vienības Krišjāņa Barona ielā 51, Sabilē, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

30. 

 Par zemes vienības “Spāres muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, 

daļas nodošanu nomā un nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu  

S. Pētersone, D. Tabulēvica, K. Kalniņš, A. Pinkens 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

K. Kalniņš jautā, kad no personas, kas vēlas nomāt ir saņemts iesniegums? 

D.Tabulēvica – 2021. gada 15.oktobrī. 

K. Kalniņš jautā, vai iesniedzējam vēl ir interese par šo vietu? 

D. Tabulēvica atbild, ka ir komunicēju ar iesniedzēju, kas teica, ka izvērtēs iespējas 

piedalīties. 

S. Pētersone aicina minēt iemeslus, kāpēc jautājums tik ilgu laiku bija Talsu novada 

pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas skatīšanā. 

D. Tabulēvica atbild, ka tika skaidroti papildu jautājumu no pagasta pārvaldes par 

iespējamību nodot tik lielu zemes vienības daļu, ņemot vērā, ka tas ir stadions, kas būtu 



principā pieejams jebkurai trešajai personai, tai skaitā arī iedzīvotājiem. Tika vērtētas 

iespējas, kā tas būtu, ja tiktu nodota apakšnomā, kā iesniedzējs ir izteicis vēlmi. Runa bija par 

projekta realizāciju šajā vietā, par termiņiem, tas arī paildzināja izskatīšanas procesu, vai 

potenciālais nomnieks būtībā neliegs iespējas izmantot sabiedrībai šo stadionu. 

K. Kalniņš pauž viedokli. Kārtējo reizi iedzīvotāji ir vēlējušies darīt labu darbu, 

izpildīt pašvaldības funkcijas, uzturēt, mēģināt sakārtot sporta infrastruktūru pagastā. Šajā 

gadījumā būs tas, ka ar šo vilcināšanos un lēmumu nepieņemšanu būs panākts, ka šiem 

cilvēkiem tā interese vairs nebūs un šim lēmuma projektam nebūs nekādas nozīmes.  

A. Pinkens pauž viedokli, ka, kā Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisijas vadītājs izjūt atbildību par K. Kalniņa paustajiem pārmetumiem. Min, 

ka tajā brīdī, kad privātpersona vēlas iegūt kaut kādu kontroli pār pašvaldības īpašumu, kurš 

līdz šim ir bijis publiski pieejams, ir jāizsver pietiekami niansēti, vai tas ir labākais risinājums, 

jo nododot nomā, kāda ciema stadionu, automātiski to nodod nomā kādam citam un zināmā 

mērā var zaudēt kontroli pār īpašumu, kas ir vajadzīgs iedzīvotājiem. Tāpēc arī šis pasākums 

ievilkās. 

 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Norenberga, L. Pīlēģis, A. Kalniņš),  pret nav,  2 atturas (K. Kalniņš, 

E. Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.174“Par zemes vienības “Spāres muiža”, Spārē, Ģibuļu pagastā, Talsu 

novadā, daļas nodošanu nomā un nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

31. 

Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu SIA “Dundagas veselības 

centrs” 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

  

A. Pinkens jautā, vai ir noskaidrots, ka de minimis apmērs nav sasniegts? 

D. Tabulēvica – jā.  

 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 



O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.175 “Par nomas maksas atlaides (de minimis) piešķiršanu SIA 

“Dundagas veselības centrs””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.14.50 S. Pētersone izsludina pārtraukumu. 

Plkst.15.05 tiek atsākta sēde. 

 

 

32. 

Par grozījumiem Talsu novada Sporta komisijas nolikumā  

S. Pētersone, J. Didžus 

J. Didžus ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts [E. Kārkliņas] priekšlikums –  negrozīt nolikuma 

3. punktu. Norāda, ka negrozīt nolikuma 3. punktu nozīmē balsot “pret” šobrīd izteikto 

redakciju.  

Pauž saprasto, ka E. Kārkliņa atsauc savu priekšlikumu. 

 

           Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 11 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Grīvāne, A. Pinkens, 

M. Rozenbergs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  7 pret 

(A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, O. Solovjovs),  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.176 “Par grozījumiem Talsu novada Sporta komisijas nolikumā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

33. 

Par Talsu novada Sporta komisijas sastāvu  

S.Pētersone, J. Didžus, I.Norenberga, A. Astrātovs, A. Pinkens 

 J. Didžus ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts [A. Astrātova] priekšlikums – svītrot lēmuma 

projekta 1.11. apakšpunktu. 

I. Norenberga aicina A. Astrātovu pamatot savu priekšlikumu. 

A.Astrātovs norāda, ka viņa vērtējumā izvirzītais kandidāts neatbilst nolikuma. 

4. punktam –  spēj objektīvi izvērtēt komisijas kompetencē esošus jautājumus. 

 



S. Pētersone aicina balsot par A.Astrātova priekšlikumu. 

 

Ar 5 balsīm par (S. Pētersone, A. Āboliņš, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, O. Solovjovs),  

4 pret (I. Brūna, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs),  9 atturas (J. Kļava, G. Sebris, 

A. Stūrmanis, D. Karols,  A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis), 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, G. Sebris, J. Kļava, 

A. Astrātovs, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs O. Solovjovs, A. Kalniņš, 

I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis), 1 pret (E. Kārkliņa),  2 atturas (A. Āboliņš, 

S. Pētersone), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.177 “Par Talsu novada Sporta komisijas sastāvu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

34. 

 Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozījumu apstiprināšanu  

S. Pētersone, L. Laicāns, L. Pīlēģis, I. Norenberga, I. Krēķe, G. Sebris , E. Zelderis 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu.  

 

L. Pīlēgis jautā, kas attiecībā ar veloinfrastruktūru ir teritoriālplānojumā? 

L.Laicāns atbild, ka attiecībā par velostruktūru, ir citos plānošanas dokumentos 

jāskatās – tie būtu tematiskie plānojumi. Min, ka par veloinfrastruktūru ir tūrisma attīstības 

plānā. 

S. Pētersone papildina, ka tas tiks skatīts maija komitejās. 

 

G. Sebris informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

S.Pētersone pauž viedokli par teritorijas plānojumu un tām bažām, kas ir izskanējušas 

publiskajā apspriešanā. Informē, ka maija Tautsaimniecības komitejas sēdē būs sagatavota 

informācija par jauno teritorijas plānojuma uzsākšanu. Aicina deputātus atbalstīt lēmuma 

projektu. 

 

           Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 



Ar 13 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs O. Solovjovs, 

A. Kalniņš),  pret nav,  4 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis)[ G. Sebris 

balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.178 “Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) 

teritorijas plānojuma grozījumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

E. Zelders pamato savu balsojumu. Izsaka lūgumu, ja turpmāk L. Laicānam ir par velo 

lietām kādi jautājumi, tad darīt viņam to zināmu.  

 

35. 

Par atļauju  Talsu Galvenajai bibliotēkai pieņemt dāvinājumu  

S. Pētersone, A. Veckāgane 

 

A Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.179 “Par atļauju  Talsu Galvenajai bibliotēkai pieņemt dāvinājumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

36. 

 Par Talsu Tautas nama lielās zāles  nodošanu bezatlīdzības lietošanā  

S.Pētersone, A. Veckāgane 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.15.27 iziet A. Kalniņš. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.180 “Par Talsu Tautas nama lielās zāles  nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



37. 

 Par īpašuma tiesību atjaunošanu uz zemes vienību ar kadastra 

apzīmējumu 8842 010 0163  

S. Pētersone, I. Romaško 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.15.29 ienāk A. Kalniņš. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.181 “Par īpašuma tiesību atjaunošanu uz zemes vienību ar kadastra 

apzīmējumu 8842 010 0163”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

38. 

 Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88820100278 Rojas pagastā, 

Talsu novadā, piekritību  

S.Pētersone, I. Romaško 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S0. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.182 “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 88820100278 Rojas 

pagastā, Talsu novadā, piekritību”. Lēmums pievienots protokolam. 

- 

 

39. 

Par adresācijas objektu nosaukumu maiņu  

S. Pētersone, A. Pinkens, I. Fedko, G.Sebris, I.Romaško, L. Pīlēģis, E. Zelderis, 

E. Kārkliņa, A. Stūrmanis, D.Karols, I. Norenberga, I. Jansone 

 A. Pinkens ziņo par lēmuma projektu. Norāda, ka lēmuma projekts tika izskatīts 

Tautsaimniecības komitejā, kurā, lai pārliecinātos par to, vai šāds nosaukums ir sabiedrībai 

pieņemams, tika uzdots veikt iedzīvotāju aptauju. Lūdz Sabiedrisko attiecību un mārketinga 

nodaļas vadītāju pastāstīt īsu kopsavilkumu. 



I. Fedko iepazīstina ar aptaujas rezultātiem. 

A. Pinkens informē, ka ir sagatavojis priekšlikumu adresācijas objekta jauno adresi 

nosaukt ielu par Saulespuķu ielu. Aicina viņa priekšlikumu atbalstīt. 

G. Sebris, norādot uz lēmuma projekta 2.punktā minēto, ka dome paredz segt ar 

adreses maiņu saistīto mājas numura plākšņu nomaiņas izdevumus, jautā, vai tie ir vienīgi 

izdevumi? Rosina šo lēmuma projekta punktu definēt: segt visus izdevumus, kas saistīti ar 

nosaukuma maiņu šajā ielā. 

A. Pinkens sniedz atbildi. 

I. Romaško paskaidro, ka šis domes lēmums tiks reģistrēts un nosūtīts Valsts zemes 

dienestam Adrešu reģistrā, sistēma automātiski visas adreses, kas izmanto Valsts adrešu 

reģistru, automātiski nomainīs. Līdz ar to īpašniekam papildu izdevumi attiecībā uz adreses 

nomaiņu nebūs. 

E. Zelderis un I. Fedko diskutē par iedzīvotāju aptaujas rezultātiem. 

E. Zelderis pauž atbalstu ielas nosaukuma maiņai, aicina vienoties par nosaukumu – 

Maija iela. 

P. Pinkens pauž viedokli, ka Saulespuķu iela ir ļoti labi piemērots nosaukums, bet 

Maija iela nav piemērots nosaukums, jo tai viena no šķērsielām ir 1.Maija iela. 

E. Kārkliņa izsaka priekšlikumu, respektēt iedzīvotāju viedokli par Maija ielu. 

 

A. Stūrmanis informē, ka viņam ir priekšlikums nosaukt par 4.Maija ielu. Pamato, ka 

tūlīt būs 31 gads kopš Latvijas PSRS Augstākā padome parakstīja deklarāciju par Latvijas 

neatkarības atjaunošanu. Pauž viedokli, ka tieši šobrīd tas būtu gana zīmīgi mums visiem, un 

tā būtu arī mūsu dāvana pilsētai nosaucot šo ielu par 4.Maija ielu. 

Aicina atbalstīt šo nosaukumu. 

L.Pīlēģis izsaka priekšlikumu, ja lēmums par ielas maiņu tiek pieņemts, lai Juridiskā 

nodaļa izskata visus aspektus, kas varētu ietekmēt iedzīvotājus –  kur šīs adreses ir jāiesniedz, 

piemēram, pakalpojumu sniedzējiem un Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļai informēt 

iedzīvotāju, kas dzīvo uz šīs ielas, lai viņiem ir skaidrs, kas ir tās lietas, kas viņiem ir jāizdara. 

D. Karols pauž viedokli. Pauž prieku, ka deputāti ir vienojušies, ka ir jābūt ielas 

nosaukuma maiņai. Norāda, ka ir balsojis par citu ielas nosaukumu, bet iepazīstoties ar 

aptaujas rezultātiem vienīgais reālais kritērijs, kas viņam lika pārdomāt ir ielu iedzīvotāju 

balsojums, jo tas ir viens no reālākajiem pieturas punktiem. Aicina deputātus  atbalstīt ielas 

iedzīvotāju lēmumu un balsot par Maija ielu. 

A. Pinkens, E. Zelderis pauž viedokli par ielas nosaukuma saistībā ar veikto 

iedzīvotāju aptauju. 

I. Norenberga norāda, ka sākotnēji ir iesniegusi priekšlikumu, balstoties tikai uz 

iedzīvotāju aptauju, atjaunot ielas vēsturisko nosaukumu Tirgoņu iela. Bet, saprotot to, ka šī 

aptauja, var teikt, ir falsificēta, tad līdz ar to ir atsaukusi savu priekšlikumu un nomainīju to uz 

4. Maija ielu. Pauž atbalstu 9.Maija ielas nosaukuma maiņai.  

Saprotot, ka pārklājas divi priekšlikumi pārdēvēt par 4 Maija ielu, atsauc savu 

priekšlikumu. 

A. Pinkens atgādina, ka ielas nosaukums ir jāsaskaņo Valsts valodas centrā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta 

1.punkta tabulas 6. aili sekojošā redakcijā: "Saulespuķu iela, Talsi, Talsu nov., LV-3201"; 

8.aili  sekojošā redakcijā: Valsts valodas centra saskaņojums 26.04.2022. Nr. 1-16.1/241. 



 

Ar 3 balsīm par (A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs), 4 pret (A. Āboliņš, 

E. Kārkliņa, K. Kalniņš, E. Zelderis) 11 atturas (I. Brūna, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, 

A. Astrātovs O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, A. Stūrmanis, D. Karols), 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Stūrmaņa priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta 

1.punkta tabulas 6. aili sekojošā redakcijā: "4.maija iela". 

 

Ar 4 balsīm par (I. Brūna, A. Kalniņš, I. Norenberga, A. Stūrmanis), 6 pret 

(A. Āboliņš, E. Kārkliņa, K. Kalniņš, E. Zelderis, A. Pinkens, M.Rozenbergs) 8 atturas 

(G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A.Grīvāne, 

D. Karols), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Āboliņa priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta 

1.punkta tabulas 6. aili sekojošā redakcijā: "Maija iela, Talsi, Talsu nov., LV-3201". 

 

Ar 13 balsīm par (D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, 

A. Astrātovs, E. Kārkliņa, O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, 

E. Zelderis),  2 pret (A. Pinkens, M. Rozenbergs),  3 atturas (I. Brūna, A. Stūrmanis, 

A.Grīvāne), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts A. Astrātova priekšlikums – papildināt lēmuma 

projektu ar 3. punktu: “3. Lēmums stājas spēkā pēc Valsts valodas centra saskaņojuma par 

adresācijas objekta jaunās adreses nosaukumu saņemšanas.” 

E. Zelderis jautā Juridiskajai nodaļai, vai šādu var pieņemt? 

I. Jansone atbild, ka Ministru kabineta noteikumi par adresācijas noteikumiem nosaka, 

ka, pieņemot domes lēmumu, Valsts valodas centra atzinums par konkrētu nosaukumu ir 

jābūt jau saņemtam un tikai tad dome var pieņemt lēmumu. 

S. Pēterone jautā, vai šāds lēmuma projekta punkts ir korekts? 

I. Jansone apstiprina, ka ir korekti. 

A. Pinkens norāda, ka tiek pieņemts lēmums, par lietu, kuru nedrīkst pieņemt, jo nav 

saņemts Valsts valodas centra saskaņojums. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu – papildināt lēmuma projektu 

ar 3. punktu: “3. Lēmums stājas spēkā pēc Valsts valodas centra saskaņojuma par 

adresācijas objekta jaunās adreses nosaukumu saņemšanas.” 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, O. Solovjovs, A. Kalniņš, 

I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  2 pret (A. Pinkens, M. Rozenbergs),  

atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

 

 



Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  atturas 

nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.183 “Par adresācijas objektu nosaukumu maiņu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

40. 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.105 “Par 

Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas 

sadales komisijas sastāvu” 

S.Pētersone, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.184 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 26.augusta lēmumā 

Nr.105 “Par Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas sastāvu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

41. 

Par Talsu novada Sabiedriskās kārtības komisiju 

 

S.Pētersone, A. Lorence 

 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.185 “Par Talsu novada Sabiedriskās kārtības komisiju”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 



42. 

Par Reiņa Mārtinsona atbrīvošanu no Talsu novada Iepirkumu komisijas locekļa 

amata 

S. Pētersone, A. Lorence 

            D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.186 “Par Reiņa Mārtinsona atbrīvošanu no Talsu novada Iepirkumu 

komisijas locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

43. 

 Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 1.jūlija lēmumā Nr.8 “Par 

Talsu novada Iepirkumu komisiju” 

S. Pētersone, A. Lorence, A. Pinkens, I. Jansone 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Pinkens jautā, kāpēc lēmuma projekta lemjošās daļas 2. punktā –  “2.kontroli par 

lēmumu uzdot Talsu novada domes priekšsēdētājam”, kontrola tiek uzdota domes 

priekšsēdētājam? Norāda, ka  ierasti lēmumu izpildes dodam izpilddirektoram. 

I. Jansone sniedz skaidrojumu. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu, ņemot vērā analoģiju par citām komisijām, 

nomainīt, ka kontroli par lēmumu uzdot Talsu novada pašvaldības izpilddirektoram. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu –  2. punktu izteikt šādā redakcijā: 

"Kontroli par lēmumu uzdot Talsu novada pašvaldības izpilddirektoram" 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

O. Solovjovs, A. Kalniņš, I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  

atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīs. 

 

           Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 11 balsīm par (D. Karols, A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, E. Zelderis 

J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, I. Norenberga, O. Solovjovs, A. Kalniņš,),  3 pret 



(A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs),  4 atturas (L. Pīlēģis, K. Kalniņš, I. Brūna, 

A. Stūrmanis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.187 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 1.jūlija lēmumā 

Nr.8 “Par Talsu novada Iepirkumu komisiju””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

44. 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmumā Nr. 221 

“Par Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju”  

S.Pētersone, A. Lorence, A. Pinkens, A. Astrātovs, A. Stūrmanis, L. Pīlēģis, 

E. Zelderis 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Pinkens jautā A. Astrātovam par pamatojumu šim lēmuma projektam. 

A. Astrātovs norāda, ka tas ir viņa priekšlikums uz kā pamata ir sagatavots lēmuma 

projekts. Iepazīstina ar plānotajiem darbiem. Min, ka komisijas priekšsēdētājs, plāno iesaistīt 

komisijas darbā paralēli Juridiskās nodaļas pārstāvim, arī citu nodaļu pārstāvjus un pārvalžu 

vadītājus. 

E. Zelderis diskutē ar A. Astrātovu.  

Plkst.16.45 iziet L. Pīlēģis, atgriežas plkst.16.54. 

A. Stūrmanis neredz pamatojumu priekšsēdētāja maiņai. Norāda, ka līdzšinējais 

komisijas priekšsēdētājs A. Pinkens ir savu darbu darīja pēc labākās sirdsapziņas. 

Jautā, vai pietiek ar vienpersonisku deputāta vēlmi vadīt šo komisiju? 

A. Astrātovs atbild, ka viņam ir pieredze šīs komisijas darbā un viņa šī brīža amata 

pienākumi ir cieši saistīti ar atsavināšanas un iznomāšanas jautājumiem. Tāpēc ir 

uzdrošinājies izteikt šādu priekšlikumu, uzņemties atbildību un iesaistīties šīs komisijas darbā. 

Plkst.16.56 iziet O. Solovjovs, atgriežas plkst.17.00. 

A. Stūrmanis pauž viedokli. Pauž saprasto, ka A. Pinkens vēlas strādāt, viņš nav 

atteicies strādāt, tāpēc, ja ir iespējams strādāt pēc iespējas plašākā koalīcijā, iesaistīt visus 

politiskos spēkus, tad to atbalsta.  

 

A. Pinkens informē, ka viņam ir priekšlikums – grozīt Talsu novada domes 2021. 

gada 30. septembra lēmuma Nr. 221 “Par Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisiju” 1.1. punktu, izsakot to šādā redakcijā: “1.1. Komisijas  priekšsēdētājs 

–  Talsu novada domes deputāts Aldis Pinkens”. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena izteikto priekšlikumu – 1. izslēgt 

lēmumprojekta pirmo punktu;”Izteikt lēmumprojekta 2. punktu sekojošā redakcijā: "2. Grozīt 

Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmuma Nr. 221 “Par Talsu novada 

pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju” 1.1. punktu, izsakot to šādā 

redakcijā: “1.1. Komisijas  priekšsēdētājs- Talsu novada domes deputāts Aldis Pinkens;” 

Grozīt attiecīgo lēmumu numerāciju. 

 



Ar 9 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, 

I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis), 2 pret (A. Astrātovs, E. Kārkliņa),  7 

atturas (A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, O. Solovjovs, A. Kalniņš D. Karols), 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 9 balsīm par (A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, O. Solovjovs, A. Kalniņš D. Karols), 5 pret (I. Brūna, A. Stūrmanis, A. Grīvāne, 

A. Pinkens, M. Rozenbergs), 4 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  

 

 

DOME NOLEMJ 

Nepieņemt lēmumu “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmumā 

Nr. 221 “Par Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisiju”. 

 

Plkst.17.01 O. Solovjovs pārtrauc dalību sēdē. 

 

45. 

 Par dalību ESF projektu “Profesionāla sociālā darba attīstība 

pašvaldībās” (Nr. 9.2.1.1/15/I/001) ietvaros organizētajā pilotprojektā „Ģimenes 

asistenta pakalpojuma aprobēšana”  

S.Pētersone, I. Kārklevalka 

I. Kārklevalka ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.17.02 iziet D. Karols. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Kalniņš, 

I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  atturas nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.188 “Par dalību ESF projektu “Profesionāla sociālā darba attīstība 

pašvaldībās” (Nr. 9.2.1.1/15/I/001) ietvaros organizētajā pilotprojektā „Ģimenes asistenta 

pakalpojuma aprobēšana””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

46. 

 Par atļauju Rudītei Veserei savienot amatus 

S.Pētersone, I. Jansone 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Kalniņš, 

I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.189 “Par atļauju Rudītei Veserei savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

47. 

 Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu SIA “Sabiles 

sidrs” par nedzīvojamo telpu, ar kadastra apzīmējumu 88130040068001, daļas 

nomu Rīgas ielā 22, Sabilē, Talsu novadā  

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A.Pinkens, J. Kļava, E. Zelderis, A. Astrātovs 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Pinkens jautā, vai viņa ir pārliecinājusies, ka de minimis atbalsts nav bijis saņemts 

pārmērīgi liels? 

D. Tabulēvica atbild, ka vēl informācija tiek apkopota. Min, ka vienošanās, ko noslēdz 

ir atruna, ka, ja ir pārsniegts šis de minimis piešķirtais atbalsts, tad ir jāatgriež pārsniegtā 

summa atpakaļ pašvaldības budžetā, tādējādi izslēdzot iespējamo risku, ka pašvaldība varētu 

nepamatoti iedot atlaidi. Norāda, ka turpmāk informācija tiks sagatavota pie lēmuma 

pieņemšanas. 

J. Kļava jautā, cik ir atlaides summa? 

D. Tabulēvica atbild, ka kopējā atlaides summa 22 mēnešu ietvarā ir 10 018,80 EUR 

bet PVN. 

A. Astrātovs sniedz atbildi uz E. Zeldera jautājumu par nomnieka vēlmi īpašumu 

atsavināt. 

Iebildumu vai priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, A. Stūrmanis, A. Āboliņš, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Pinkens, M. Rozenbergs, A. Kalniņš, 

I. Norenberga, L. Pīlēģis, K. Kalniņš, E. Zelderis),  pret nav,  atturas nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.190 “Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu SIA 

“Sabiles sidrs” par nedzīvojamo telpu, ar kadastra apzīmējumu 88130040068001, daļas 

nomu Rīgas ielā 22, Sabilē, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

S. Pētersone plkst.17.21 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.17.36 tiek atsākta sēde. 

Plkst.17.36 A. Āboliņš, I. Brūna pārtrauc dalību sēdē. 

 

 

 



Informatīvā daļa 

1. 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, I. Krēķe, U. Katlaps, I. Norenberga, E. Veide, J. Kļava, E. Zelderis, 

L. Pīlēģis, J. Skujeniece, A. Astrātovs, A. Pinkens, I. Jansone, A. Stūrmanis, 

E.Kārkliņa 

I. Krēķe informē, ka deputātiem ir nosūtīts gan izpilddirektora pārskats par veiktajiem 

darbiem un pieņemto lēmumu izpildes gaitu, gan arī projektu progresa tabula. Informē, ka 

katru mēnesi būs iepriekšējās domes sēdes lēmumu izpilde un vienreiz ceturksnī tiks apkopoti 

tie domes lēmumi, kuri konkrētajā mēnesī nav bijuši izpildīti, vai izpildei bijis nepieciešams 

ilgāks laiks nekā viens mēnesis. Pirmo apkopojumu deputāti redzēs jūnijā. 

I. Krēķe un U. Katlaps sniedz atbildi uz I. Norenbergas iesūtīto jautājumu par 

apsvērumiem ņemt ārpakalpojumu “Talsu novada pašvaldības izglītības attīstības stratēģijas 

izstrāde 2023.-2028. gadam” izstrādei. 

I. Norenberga jautā, kāds ir  stratēģijas izstrādes termiņš? 

U. Katlaps atbild, ka izstādes termiņš ir astoņi mēneši. 

I. Krēķe sniedz atbildi uz iesūtīto jautājumu par paredzētajiem iepirkumiem līdzīgu 

plānošanas dokumentu izstrādei. Min, ka uz maija sēdēm tiks virzīts lēmuma projekts par 

teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu un darba uzdevuma apstiprināšanu. 

I. Krēķe sniedz atbildi uz iesūtīto jautājumu par pansionāta “Lauciene” turpmākās 

darbības izvērtējumu. Informē, ka maijā šis jautājums tiks prezentēts deputātiem. Izsaka 

priekšlikumu pirms tam tikties un pārrunāt to ārpus komitejas. 

I. Norenberga jautā, vai pašu saturu kā dokumentu varētu izsūtīt deputātiem? 

I. Krēķe atbild, ka tiklīdz viņai tiks dota atļauja, tā izsūtīs. 

I. Norenberga jautā S. Pētersonei, vai drīkst izsūtīt deputātiem pansionāta “Lauciene” 

turpmākās darbības izvērtējumu”? 

S. Pētersone – protams. 

I. Krēķe – izsūtīšu. 

I. Krēķe informē, ka ir saņemts J. Kļavas jautājums par personāla politiku. 

E. Veide iepazīstina ar darbinieku novērtēšanas programmas izstrādes gaitu. Min, ka 

uz oktobri būs izstrādāta vērtēšanas sistēma. 

Plkst.17.58 ienāk D. Karols. 

J. Kļava pauž neizpratni, kā var kaut ko oktobrī vērtēt, ja darbiniekam nav uzdoti 

konkrēti uzdevumi. Min, ka amata apraksti ir viena lieta, bet mērķu rādītāji, kuriem vajadzētu 

būt ar konkrētu svaru tai kopējā vērtējumā, tas ir tas pats galvenais, tāpat kompetence, mācību 

vajadzības. Lūdz padomāt par darbiniekiem.  

E. Zelderis diskutē ar I. Krēķi par darbinieku algu palielinājumu. 

E. Zelderis lūdz sagatavot kopsavilkumu uz nākamo domes sēdi par darbinieku algas 

procentuālo pieaugumu – kopējo ainu, cik darbiniekiem ir līdz 5%, cik līdz 10% utt. 

S. Pētersone precizē neatkarīgi no algas lieluma? 

L. Pīlēģis rosina gatavot divas tabulas – vienā pieauguma dinamiku un otrā gradāciju . 

I. Krēķe  - jā, uz nākamo domes sēdi.  

Plkst.18.08 K. Kalniņš pārtrauc dalību sēdē. 

J. Skujeniece sniedz atbildes uz L. Pīlēģa jautājumiem par projektu progresa tabulu. 



I. Norenberga diskutē ar J. Skujenieci par SIA “Campaign” izstrādātajiem 

būvprojektiem Skolas energoefektivitāte un pārbūve K. Mīlenbaha iela 28 un Talsu 

2.vidusskolas energoefektivitātes pārbūve, darbu apjomu aktualizācija un samaksāto naudu. 

Jautā, vai šos projektus, par kuriem ir samaksāta nauda, tos neizmanto? 

J.Skujeniece atbild, ka informāciju sagatavos un nosūtīs. 

L. Pīlēģis turpina uzdot jautājumus J. Skujeniecei saistībā ar projektu progresa tabulu. 

E. Zelderis jautā, kas notiek ar multihalli?  

J. Skujeniece sniedz skaidrojumu. 

E. Zelderis jautā, ar kuru no Finanšu ministrijas tiek uzturēti kontakti? 

 J. Skujeniece atbild, ka ir vairāki, ka nevar nosaukt galveno, ka tad viņai ir jāpārsūta 

e-pasta sarakstes. 

E. Zelderis lūdz to pārsūtīt. 

Notiek diskusija. 

E. Zelderis jautā I. Krēķei, vai ir ticis izdots rīkojums, ka ir jātaupa elektrība iestādēs, 

pagastos? 

I. Krēķe atbild, ka viņa ir izdevusi rīkojumu, ne tikai par elektrības taupīšanu, arī par 

transportu, par degvielas taupīšanu, par telekomunikāciju sakaru taupīšanu. Pārvalžu un 

iestāžu vadītājiem ir jāiesniedz savi priekšlikumi. Informācija tiks apkopota un tiks veiktas 

izmaiņas arī attiecīgi iestāžu un pārvalžu budžetos. 

E.Zelderis lūdz šo rīkojumu atsūtīt. 

I. Krēķe – jā. 

A.Pinkens jautā, par veiktajām darbībām Darba strīdu komisijas izveidošanā? 

I. Krēķe min, ka maijā tas ir jāizdara. 

Notiek diskusija. 

E. Kārkliņa jautā, kad ir plānots izmaksāt algas starpību Rojas bibliotekārei, kura no 

janvāra līdz šim brīdim nesaņēma atalgojumu kā vecākā bibliotekāre? Jautā kurā domes sēdē 

ir plānots pārskatīt jautājumu par jauniešu brīvā laika pavadīšanas centra darbinieku 

atalgojumu grupu? 

E.Veide atbild, ka attiecībā par amatu grupām un šo amatu vienādošanu tiks uzsākts 

darbs tajā brīdī, kad tiks apstiprināti jaunie Ministru kabineta noteikumi. Pēc plāna tam bija 

jānotiek aprīlī.  

Attiecībā par jautājumu saistībā ar Rojas bibliotekāri viņa sazināsies ar pārvaldes 

vadītāju. 

E. Zelderis pauž neizpratni par nepieciešamību darbiniekiem visu dienu piedalīties 

domes sēdē. 

I. Krēķe paskaidro, ka to paredz nolikums. 

A.Pinkens izsaka priekšlikumu I. Krēķei – ja ir piekrišana un saprašana, ka šis 

darbinieku daudzums ir pārmērīgs, dodiet priekšlikumu par nolikuma grozīšanu. 

S. PēterSone aicina deputātus konceptuāli par to vienoties. 

L.Pīlēģis, attiecībā uz nolikumu, rosina pārskatīt kapitālsabiedrību atskaitīšanās  

kārtību. 

S.Pētersone rosina šo jautājumu izdiskutēt Tautsaimniecības komitejā.  

 

S. Pētersone informē, ka ir priekšlikums 9.maijā plkst. 10.00 sasaukt Talsu novada 

domes Apvienotās Finanšu komitejas un Tautsaimniecības komitejas ārkārtas sēdes, kas 

norisināsies attālināti. 



 

DOME pieņem informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

2. 

Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un nozīmīgākajām norisēm 

pašvaldībā, laika periodā kopš iepriekšējās kārtējās domes sēdes  

S. Pētersone, I. Norenberga, E. Zelderis, A. Pinkens, I. Fedko, A. Kalniņš 

 

S. Pētersone iepazīstina ar pārskatu par veikto darbu un nozīmīgākajām norisēm 

pašvaldībā, laika periodā kopš iepriekšējās kārtējās domes sēdes. Min, ka galvenais un 

primārais ir bijis saistīts ar darbībām, kas ir saistībā ar Civilās aizsardzības komisijas darbu un 

iesaisti Ukrainas civiliedzīvotāju uzņemšanā, tie ir gan normatīvo dokumentu bāze, gan arī 

informācijas apmaiņa. 

I. Norenberga jautā par Civilās aizsardzības plānu? 

S. Pētersone –  Civilās aizsardzības plāns ir gatavs, tas ir nodots, un es noteikti par to 

informēšu arī deputātus nākotnē. 

I. Norenberga jautā, kāpēc ir  iestrēdzis pagastu pārvalžu reorganizācija? 

S. Pētersone atbild, ka viedokļi deputātiem un arī vadībā ir atšķirīgi. Esam vienojušies, 

ka jūnijs ir vēlākais, kad  par pārvalžu modeļiem tiks runāts ar deputātiem. 

Notiek diskusija par pašvaldības sadraudzības vizīti uz Turciju. 

E. Zelderis to kategoriski neatbalsta, lūdz nekavējoties atcelt. 

 

DOME pieņem informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 19.45 

 

 

Sēdes vadītājs     (paraksts*)   S.Pētersone 

Parakstīts  06.05.2022. 

 

Protokolētāja         

Parakstīts  06.05.2022.                                (paraksts*)                         E.Grīnberga 

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU 

UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


